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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 108 

Data: Dimarts 19 de Novembre de 2019 

Hora: 11.00 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Alamar Rocati, Sergio 

Arbona Mengual, Vicent 

Cerezo García, Miguel 

Dolz Tena, Santiago 

Fernández Crespo, Emma 

Gómez Cadenas, Aurelio 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

López Climent, María Fernanda 

Pérez Clemete, Rosa M. 

Rambla Nebot, José Luis 

Scalschi, Loredana María 

Sánchez Bel, Paloma 

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 
Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Camañes Querol, Gemma 

García Agustín, Pilar 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Jaques Miret, Josep Anton 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Valcárcel Germes, Mercedes 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

L’acta del Consell anterior s’aprova per assentiment. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

CEP 28/10/2019 

Informe del vicerector d’ordenació acadèmica i professorat 

- S’informa que acaba el període per a sol·licitar promocions a figures de 

professorat per part dels departaments. 

- S’informa de la presentació de recursos a places de professorat convocades, 

sempre per una mala aplicació dels barems. 
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- S’informa que el conveni col·lectiu encara no s’ha signat, malgrat que ja s’hauria 

d’haver fet 

- S’informa de la publicació de la convocatòria per a la sol·licitud d’incentius, que 

es publica al DOGV. Aquests s’aproven any a any per part de Conselleria i es 

pretén que s’aproven a terminis més llargs, d’aquesta manera adquirint un 

compromís. En aquest sentit, dins dels items que es valoren s’ha inclòs el treball 

de coordinador que fins ara no es tenia en compte. 

- S’aproven els barems específics per a AJD en Enginyeria Química.  

- S’aprova també el barem per a la convocatòria de places de PCDi per als AJDs 

que acaben en breu. 

 

Informe de la vicerectora d’estudis i docència 

- Informa de la propera reunió amb els responsables de centres i Graus per a tractar 

el tema de l’excessiva oferta de Màsters. 

- S’informa de l’aprovació d’un nou curs d’imatge 3D 

- S’aprova el Grau en Intel·ligència Robòtica, i des de vicerectorat s’aplaudeix la 

iniciativa i es felicita als seus promotors. 

- S’aprova el Màster Universitari en Química Sostenible. 

- S’aprova la modificació del pla d’estudis d’Enginyeria en Disseny Industrial 

- S’aprova la modificació del pla d’estudis de Psicologia que, per ordre ministerial, 

ha d’incloure l’assignatura ‘salut laboral’. 

 

Reunió 8/11/2019 amb Isabel García, vicerectora d’estudis i docència 

 

En aquesta reunió, es va parlar sobre la proposta del nou Grau per a substituir l’actual 

Grau en Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural, cas que haja de tancar-se. S’ha 

proposat que el Grau hauria d’estar dissenyat de tal manera que poguera aprofitar com a 

‘primer cicle’ d’un futur Grau en Biologia Sanitària. Una de les propostes que va partir 

del nostre àmbit fou la de proposar un grau de 240 cr. amb 60 cr. addicionals com a 

intensificació en l’àmbit de Ciències de la Salut (FCS), en aquest sentit, la vicerectora va 

puntualitzar que, encara que està per determinar, es podria incorporar el paquet de crèdits 

per a una intensificació però no podrien ser 60. La idea d’incorporar una intensificació en 

l’àmbit de la salut pretén la substitució de graus sense hipotecar el futur del Grau per un 

altre possible Grau dins l’àmbit biomèdic en la FCS.  

 

En la reunió amb la vicerectora, es decideix començar a treballar en el Grau de caire ‘bio’ 

de 240 cr i organitzar una comissió no oficial però que s’aproxima bastant a la composició 

d’una futura CAI: 1 representant de Medicina, 1 representant de Física/Matemàtiques, 1 

representant de Química, 3 representants de CAMN i 1 representant dels àmbits 

minoritaris. S’ha informat de tot açò Amèlia Simón que ha sol·licitat un temps per a poder 

comentar-ho amb tot l’equip de direcció. Amèlia comenta que, a nivell laboral, 

Agroalimentària té molta demanda i empleabilitat i està ben vista de cara a la societat, 

malgrat que no són estudis amb molta demanda. En aquest sentit, encara que està d’acord 

amb allò que es decideixi al departament, en la seua opinió el nou Grau hauria de tindre 

una visió més agrària. No obstant, des de vicerectorat s’anima a que els centres i/o 

departaments prenguin decisions per a trobar solucions a problemes d’aquest caire, de la 

mateixa manera a com s’ha fet en robòtica (en la CEP es va felicitar per la iniciativa del 

Grau en Intel·ligència Robòtica, veure més amunt). 
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En acabar l’informe, el professor Aurelio Gómez comenta que la vicerectora Isabel García 

està pel canvi de titulació i, si es redueix més el nombre d’estudiants, el Grau 

d’Agroalimentària hauria de tancar, ja que la matricula està molt per baix de la oferta. 

Comenta també la insistència d’Amèlia en la Bioquímica Agrària, llavors una opció seria 

incloure algunes optatives en l’àmbit. Respecte a la empleabilitat, comenta, no és un 

criteri que s’estiga tenint en compte actualment en cap titulació i particularment en el 

Grau en Agroalimentària per al seu recolzament.  

 

S’acorda que hi haja un punt en l’ordre del dia sobre l’estat d’avanç de la proposta de 

nova titulació. 

 

3. Pressupost 

El director del Departament presenta i explica el pressupost per a l’any 2020. En l’apartat 

d’investigació, el complement està a 0 € ja que enguany ha canviat i tots dos conceptes 

s’engloben en ‘investigació’. Del pressupost del pla estratègic, es destina una part a 

laboratoris docents i/o hivernacles, s’han destinat 1500 €. Tenint en compte el que aporten 

els grups de recerca a l’hivernacle, es considera que aportant cada àrea 250 € del 

pressupost ordinari, serà suficient per a sufragar despeses. 

 

3. Hivernacles 

 

El tècnic dels hivernacles, Sergio Alamar, informa que a la parcel·la d’hortícoles s’ha 

sectoritzat el reg i als hivernacles s’ha instal·lat un envelat (toldo). S’han gastat 800 € en 

substrat i 600 € en comprar una nova bomba d’injecció. 

 

Informa també de la visita de Col·legis i Instituts en les tres properes setmanes.  

 

4. Assumptes de tràmit 

 

No n’hi ha.  

 

Es sol·licitarà el calibrat de l’equip de qPCR i que la factura es faci per al Gener. 

 

5. Torn obert de paraules 

 

S’informa sobre l’avanç de les obres a la planta zero de l’edifici TC. Segons José Roger 

de la OTOP, les obres progressen d’acord amb el calendari i que, arribat el moment, ens 

consultaran sobre la configuració dels laboratoris per a poder ubicar tot l’equipament de 

forma correcta. 

 

Sobre la cambra freda, queda pendent decidir si es repara (sembla ser que el problema era 

un fusible fos) o es reconverteix en una cambra de cultiu visitable (ho podrien fer 

empreses vinculades a la UJI a un cost molt inferior dels que manejàvem). 


